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رئیس کل دادگستری خوزستان :
از قدرت قضائی در گره گشایی 
امور اجرایی استفاده می کنیم

با تاکید بر لزوم کمک قوه  رئیس کل دادگستری خوزستان 
قضائیه به دستگاه های اجرایی گفت: هر جا که توان مان و قدرت 
قضائی اجازه می دهد برای تسهیل امور به ویژه امور اجرایی از 
جمله مسائل کارخانجات، مسائل معیشتی مردم و گره گشایی 
دستگاه های اجرایی از این توان استفاده می کنیم.حجت الاسلام 
و المسلمین صادق مرادی در دیدار با استاندار خوزستان که دیروز 
به مناسبت سالروز شهادت شهید بهشتی و هفته قوه قضاییه 
انجام شد، اظهار کرد: هر سال در این ایام مروری بر سال گذشته 
و سال پیش رو داریم. امسال نیز در این هفته با ملاحظه مقام 
حضرت آقا، مشرف شدیم.وی افزود: مطالبی که حضرت آقا در 
مورد هفته قوه قضائیه فرمود، خستگی کار را از تن ما خارج 
کرد و وظیفه سنگین ما را نیز بسیار سنگین تر کرد.رئیس کل 
دادگستری خوزستان گفت: اوامر ایشان باید اجرا شود؛ بحث 
عدالت محوری، کمک کردن در تولید، مبارزه با فساد درون و 
بیرون دستگاه و کمک کردن به نظام اجرایی کشور از آنجا که 
سنگین ترین وظیفه در قوه مجریه وجود دارد و به آحاد مردم و 
معیشت مردم مربوط می شود، از جمله این بحث ها بوده است.

مرادی بیان کرد: ما به عنوان مسئولان دادگستری خوزستان و 
قوه قضائیه، وظیفه ذاتی را کمک و هم افزایی با دستگاه های 
اجازه  قضائی  قدرت  و  توان مان  که  جا  هر  می دانیم.  اجرایی 
می دهد برای تسهیل امور به ویژه امور اجرایی از جمله مسائل 
کارخانجات، مسائل معیشتی مردم و گره گشایی دستگاه های 
اجرایی از این توان استفاده می کنیم تا نفع آن به تمام آحاد مردم 

برسد و استانی پربار و رو به جلو داشته باشیم.

 زنگ خطر کرونا در خوزستان به صدا درآمد ؛ 
وضعیت ۲ شهر قرمز شد

رییس دانشگاه علوم پزشکی اهواز گفت: شهرستان های امیدیه 
و اندیمشک خوزستان در وضعیت قرمز کرونایی قرار گرفتند.

فرهاد ابول نژادیان رییس دانشگاه علوم پزشکی اهواز گفت: بر 
اساس آخرین اعلام رنگ بندی شهرستان ها از سوی وزارت 
بهداشت درمان و آموزش پزشکی تعداد شهرستان های قرمز 
افزایش یافت بر پایه این  خوزستان از صفر به ۲ شهرستان 
گزارش شهرستان های امیدیه و اندیمشک که پیش از این در 
حالت نارنجی قرار داشتند اکنون در وضعیت قرمز کرونایی قرار 
دارند.او با بیان اینکه  ۱۱ شهرستان ایذه، مسجدسلیمان، دزفول، 
شوشتر، شوش، دشت آزادگان، اهواز، خرمشهر، آبادان، ماهشهر 
و رامهرمز در وضعیت نارنجی کرونایی قرار دارند، افزود: همچنین 
شهرستان های شادگان، رامشیر، هندیجان، بهبهان، آغاجاری، 
باغملک، اندیکا، لالی، گتوند، هفتکل، باوی، حمیدیه، هویزه و 

کارون در وضعیت زرد کرونایی قرار دارند.
ابول نژادیان تصریح کرد: طبق آمار بیش از ۵۰ درصد موارد ابتلا 
به کرونا در خوزستان حاصل شرکت در دورهمی خانوادگی و 

تردد درون و برون شهری است.
 

معاون دانشگاه علوم و فنون دریایی خرمشهر :
ترم آینده احتمالا حضوری است

معاون آموزشی و تحصیلات تکمیلی دانشگاه علوم و فنون 
صورت  به  آینده  ترم  برگزاری  احتمال  از  خرمشهر  دریایی 

حضوری و غیرحضوری خبر داد.
کمال غانمی، در خصوص گمانه زنی ها درباره برگزاری ترم آینده، 
اظهار کرد: به نظر می رسد که آموزش دانشجویان در ترم آینده 

به صورت ترکیبی؛ یعنی حضوری و غیرحضوری باشد.
وی با بیان اینکه دانشگاه پیش از شیوع کرونا ظرفیت کامل خود 
را به کار می گرفت اما با توجه به این شرایط بدون شک نمی توان 
در یک اتاق، پنج یا شش دانشجو را اسکان داد، گفت: بنابراین 
محدودتر  خوابگاه  و  درس  کلاس های  در  دانشجویان  تعداد 
خواهد بود، به این دلیل به نظر می رسد که آموزش در ترم 
آینده به صورت حضوری و غیرحضوری باشد. معاون آموزشی 
و تحصیلات تکمیلی دانشگاه علوم و فنون دریایی خرمشهر در 
پایان تصریح کرد: برای تصمیم گیری در این خصوص در نهایت 
باید منتظر دستورالعمل های ابلاغی از سوی معاونت آموزشی 

وزارت علوم و وضعیت واکسیناسیون باشیم.

رئیس مرکز آموزش فنی و حرفه ای شوشتر :
 باید زندان ها به کارگاه های 
مهارت آموزی تبدیل شوند

عسکری کیا با اشاره به تاثیر آموزش های مهارتی در کاهش 
جرم در جامعه گفت: باید زندان ها به کارگاه های مهارت آموزی 

تبدیل شوند.
منصور عسکری کیا رئیس مرکز آموزش فنی و حرفه ای شوشتر 
در جلسه تخصصی توسعه آموزش مهارتی در زندان که با حضور 
جمشیدی رئیس زندان و مسئول آموزش و اشتغال زندان این 
شهرستان گفت: توسعه آموزش مهارتی فنی و حرفه ای در زندان 

راهکاری برای کاهش جرم در جامعه است.
او کاهش آسیب های اجتماعی، توانمندسازی، ایجاد شرایط اولیه 
برای اشتغال و جلوگیری از گرایش به اعتیاد، بزهکاری، خلاف 
و بازگشت مجدد زندانیان به زندان را از مهم ترین اهداف ارائه 
آموزش های مهارتی به زندانیان عنوان کرد و افزود: برنامه ریزی 
مهارت آموزی بیش از ۱۷ هزار نفر ساعت آموزش براساس 
است. تدوین دشه  در سال ۱۴۰۰  زندانی ها  برای  نیازسنجی 

عسکری کیا بیان داشت: سعی شده دوره هایی در زندان ها طی 
امسال برنامه ریزی شود که اثربخشی بهتر و کاربرد داشته و 
آموزش ها متناسب با فرصت های شغلی داخل زندان همچون 
دوره های حجاری روی سنگ معرفی، پیرایشگری مردانه از این 
موارد باشد.این مقام مسئول توسعه مهارتی برای توانمندسازی 
زندانیان فعال سازی کارگاه صنعت ساختمان و راه اندازی کارگاه 
تأسیسات به صورت مهارت آموزی در محیط کار واقعی را از 
اعطای  کرد:  اظهار  و  عنوان  اجرا  در دست  برنامه های  دیگر 
گواهینامه مهارت پس از کسب موفقیت در آزمون های پایان 
دوره، استفاده از مزایای گواهینامه مهارت در زمان حبس نظیر؛ 
تشویقی،  مرخصی های  از  استفاده  محکومیت،  مدت  کاهش 
امکان اشتغال در بنیاد تعاون حرفه آموزی و کسب درآمد حین 
مرکز  از  اشتغالی  تسهیلات خود  دریافت  اجرای محکومیت، 
مراقبت بعد از خروج زندانیان و امکان راه اندازی شغلی آبرومند 
پس از اتمام حبس از دیگر مزایایی است که برگزاری دوره ها ی 

مهارتی برای زندانیان است.

با افزایش ۳.۷ درصدی تولید برق در فصل بهار صورت پذیرفت ؛

 عزم جدی نیروگاه افق ماهشهر 
در تولید پایدار انرژی برق

این نیروگاه سیکل ترکیبی با تولید  36۰ هزار 9۱9 مگاوات 
ساعت در خردادماه سال جاری مجموع تولید خود در 3 ماهه 

سال را به 83۷ هزار ۷۰۲ مگاوات رساند.
فضل الله خادمی مدیر نیروگاه افق ماهشهر با اعلام این خبر 
گفت: انرژی برق در استان خوزستان بدلیل گرمای بیش از حد 
و استقرار صنایع بزرگ پتروشیمی بویژه در جنوب شرق این 
استان از اهمیت و جایگاه مهمی برخوردار است و به همین 
منظور کارکنان این نیروگاه با تمرکز بر اجرای دقیق فرآیندهای 
نگهداری و  بهره برداری توانستند در جهت تامین نیازهای مردم 

و صنایع گام بردارند.
وی با اشاره به تولید 36۰ هزار و 9۱9 مگاوات ساعت انرژی 
برق در خردادماه سال جاری از افزایش 3 درصدی نسبت به 
خردادماه سال گذشته خبر داد. خادمی همچنین میزان تولید 3 
ماهه سال ۱۴۰۰ را 83۷ هزار ۷۰۲ مگاوات ساعت اعلام نمود 
که این میزان 3.۷ درصد بیش از مدت مشابه سال قبل افزایش 
اقدامات  مهمترین  ماهشهر  افق  نیروگاه  است.مدیر  داشته 
برنامه هاي PM  و  افزایش تولید  را  اجراي  در راستای 
میان  تعمیرات  اجرای  و  تولیدی  واحدهای  رفع محدودیت 
نیروگاه  است  بذکر  لازم   . نمود  عنوان  اساسي  و  دوره اي 
سیکل ترکیبی افق ماهشهر با ۴ واحد ۱6۲ مگاواتی در کیلومتر 
۱۵ جاده ماهشهر- چمران احداث شده و عملیات نگهداری، 
تعمیرات و بهره برداری از این نیروگاه گازی 6۴8 مگاواتی با 

تلاش متخصصان مجرب نیروگاه رامین اهواز انجام می پذیرد.

مدیر مخابرات منطقه خوزستان :
شبکه ارتباطی

 همراه اول پایدار می شود
مدیر مخابرات منطقه خوزستان از پایداری شبکه ارتباطی همراه 
اول در اهواز با نصب و راه اندازی 3 دکل جدید پرسرعت تلفن 

همراه خبر داد.
گفت:  خوزستان،  منطقه  مخابرات  مدیر  زاده  فلاح  رحیم 
منظور  به  اول  همراه  ارتباطی  شبکه  گسترش  ادامه  در 
تلاش  با  دهی  آنتن  حداکثری  پوشش  و  مشکلات  رفع 
کارشناسان فنی و متخصص حوزه سیار مخابرات استان، 3 
سایت جدید پر سرعت همراه اول با تکنولوژی 3G ،۲G و 
۴G در مناطق پر ترافیک با هدف توسعه، ارتقاء و افزایش 
کیفیت شبکه ارتباطات سیار در کلانشهر اهواز نصب و راه 

اندازی شد.
او افزود: با وارد مدار شدن سایت های پرسرعت جدید منطقه 
رمضان، منازل شهرداری و همچنین سایت جاده ای تصفیه قند 
و شکر به شبکه گسترده همراه اول، سبب رفع مشکلات نقاط 
کور و تقویت پوشش آنتن دهی و بهره مندی از دیتای همراه با 

سرعت و کیفیت بالاتر برای مشترکان فراهم شد.
فلاح زاده اظهار داشت: با توجه به وضعیت کرونایی و نیازمندی 
مردم به دیتای پرسرعت، مخابرات منطقه خوزستان اقدام به 
نصب و راه اندازی سایت های پرسرعت و ارتقای تکنولوژی 
سایت ها به منظور تقویت و پایداری شبکه ارتباطی همراه اول 
و با هدف بهبود کیفیت و ارائه خدمات مبتنی بر سرویس های 
تلفن همراه کرده است، بطوریکه با پیگیری و مطالبه های انجام 
شده سهم قابل توجهی از توسعه ارتباطات سیار کشور در منطقه 
خوزستان تاکنون عملیاتی شده است. مدیر مخابرات منطقه 
خوزستان تصریح کرد: همه سعی و تلاش مخابرات منطقه بر 
این است که خدمات و سرویس های با کیفیت در مواقع لازم و 

همگام با رشد تکنولوژی به مشتریان ارائه کند.

فرماندار دشت آزادگان :
پروژه های اربعین 

باید تا شهریور  تکمیل شوند
با  باید  حسینی  اربعین  عمرانی  پروژه های  گفت:  سیلاوی 
همکاری همگانی و براساس زمان بندی تا پایان شهریورماه 

امسال تکمیل شوند.
سومین  حاشیه  در  آزادگان  دشت  فرماندار  سیلاوی  حمید 
جلسه ستاد اربعین شهرستان که دیروز برگزار شد، بر تکمیل 
پروژه های زیرساختی اربعین حسینی طبق زمان بندی تعریف 
شده تا شهریور ماه امسال تاکید کرد و گفت: همه امکانات دشت 
آزادگان برای برگزاری مراسم اربعین و پذیرایی از زائران آماده 

هستند.
او با بیان اینکه ۴ استان به عنوان استان های معین برای ستاد 
اربعین با هدف برگزاری مراسم باشکوه راهپیمایی عظیم اربعین 
حسینی تعیین شده اند، افزود: در سال های قبل اقدامات خوبی 
همچون؛ اهدای زمین به موکب داران، شناسنامه دار کردن هیات 
ها، استقرار مواکب در همه مسیر های تردد زوار، استقرار تیم های 
امدادی در مسیر های زوار، آماده باش همه پایگاه های امداد و 
نجات، تجهیز مساجد بین راهی جهت اسکان موقت زائرین 
ابراز  با  و... برای پیاده روی اربعین انجام شده است.سیلاوی 
امیدواری درخصوص همکاری و حمایت همه دستگاه های 
زائران  باشکوه  راهپیمایی  شایسته  برگزاری  برای  اجرایی 
وضعیت  جمله؛  از  زیرساخت هایی  داشت:  بیان  حسینی 
راه های مواصلاتی "طریق الحسین )ع("، تامین آب شرب 
تکمیل  پل ها،  آسفالت  روکش  مواکب،  و  زوار  برای  سالم 
پروژه پایانه مرزی تا قبل از اربعین حسینی و کاشت درختان 
و فضای سبز در اطراف مسیر ها و مواکب باید اجرایی شوند.

این مقام مسئول بر تکمیل وضعیت برق مواکب و مسیر ها و 
روشنایی جاده ها و پل های ارتباطی، آماده سازی پارکینگ ها، 
پیگیری آغاز به کار پروژه درمانگاه در محل پایانه، ساماندهی 
وضعیت پسماند و فاضلاب مواکب، استقرار واحد های صدور 
ویزا در شهرستان، استقرار نمایندگی های بیمه حوادث در پایانه، 
اجرای پروژه روشنایی کمربندی سوسنگرد به بستان و... تا پایان 

شهریور ماه امسال تاکید کرد.
براساس این گزارش؛ در این جلسه دستگاه های اجرایی عضو 
کمیته زیرساخت اربعین دشت آزادگان ضمن ارائه گزارشی از 
اقدامات خود در این خصوص با دستور اکید فرماندار شهرستان 
مکلف شدند به منظور تعیین ردیف اعتباری از محل اعتبارات 
پروژه ها،  تکمیل  جهت  منابع  سایر  و  داخلی  استانی،  ملی، 
اولویت ها و برنامه های خود را به امور عمرانی فرمانداری ارائه و 
به صورت ویژه موارد مورد نیاز خود را پیگیری و نتیجه را به ستاد 

شهرستان اعلام کنند.

افزایش  از  دامداران  دامداران خوزستان گفت:  اتحادیه  مدیرعامل 
دارند  درخواست  دولتمردان  از  و  نمی شوند  خوشحال  شیر  قیمت 
که قیمت تمام شده محصول را کاهش دهند تا محصول با قیمت 

کمتری به دست مردم برسد.
جواد ابراهیمی اظهار کرد: دولت در کارگروه تنظیم بازار کشور در 
۲6 خردادماه، قیمت سبوس دولتی را آزاد کرد و قیمت آن از یک 
آزاد  بازار  در  تومان  به ۴ هزار و ۵۰۰  تومان دولتی  هزار و ۴۰۰ 
از خوراک دام را سبوس  رسید این در حالی است که 3۰ درصد 

تشکیل می دهد.
می افتد؟  اتفاقی  چه  سبوس  قیمت  شدن  برابر  سه  با  افزود:  وی 
کاه که ۵۰۰ تومان قیمت داشت اکنون 3 هزار تومان تا 3 هزار 
و ۵۰۰ تومان به فروش می رسد در حالی که کاه، بی ارزش ترین 
غذای موجود برای دام است و تا سال گذشته در مزارع کشاورزی 

سوزانده می شد.
و  حمل  هزینه های  گفت:  خوزستان  دامداران  اتحادیه  مدیرعامل 
افزایش  از دلایل  یکی  و  است  کرده  پیدا  افزایش  به شدت  نقل 
هزینه ها، تصمیمات غلط برخی از مسئولان است. به عنوان مثال 
شرکت پشتیبانی امور دام به عنوان متولی تأمین نهاده ها، نهاده ای 
انبارهای  امام خمینی به خوزستان وارد می شود را به  از بندر  که 
لرستان انتقال می دهد که خود شامل هزینه 3۵۰ تا ۴۰۰ تومانی 
در ازای هر یک کیلوگرم حمل و نقل است و سهمیه خوزستان را 
از لرستان با هزینه ۵۰۰ تومانی برای هر کیلوگرم حمل و نقل به 

دست ما می رساند.
ماه  یک  حداقل  استانی  بین  نقل  و  حمل  این  افزود:  ابراهیمی 
تا نهاده ها به  نیاز دارد؛ دامداران چقدر می توانند صبر کنند  زمان 

دست شان برسد؟ نمی توانند به دام هایشان بگویند علوفه نخورید تا 
به دست تان برسد و به ناچار باید نهاده را از بازار آزاد تأمین کنند.

مانند  دوردست  استان های  از  دامی  نهاده های  کرد:  تصریح  وی 
استان  برای  بلوچستان  و  سیستان  استان  و  شمالی  استان های 
خوزستان ارسال می شوند که این ها خود شامل هزینه های سنگین 
حمل و نقل هستند؛ مسافت ۲ هزار کیلومتری حتماً یک هزار و 

۷۰۰ تومان در ازای هر کیلوگرم هزینه کرایه در بر دارد.
این  تمامی  کرد:  بیان  خوزستان  دامداران  اتحادیه  مدیرعامل 
هزینه ها روی هزینه تولید دامداران تأثیر می گذارد. این همه فشار 
نه  است؛  نکرده  حمایتی  دولت  تاکنون  و  است  آمده  دامدارها  به 
خرید تضمینی شیر را در دستور کار خود قرار داده است و نه خرید 

تضمینی گوشت را در نظر گرفته است.
ابراهیمی گفت: با توجه به شرایط  به وجود آمده، دامدار مجبور 

می شود که صنعت دامپروری خود را تعطیل کند.
دولت  دارد؛  راهی وجود  این مشکل  برای حل  کرد:  تصریح  وی 
نهاده ها را با ارز دولتی تأمین کند و به میزان کافی در اختیار دامدار 
قرار دهد تا هزینه های تولید دامدار کاهش یابد، در نتیجه هزینه 

تولید پایین می آید و نیاز به افزایش قیمت شیر نیست.
مدیرعامل اتحادیه دامداران خوزستان گفت: ما راضی به افزایش 
قیمت شیر نیستیم زیرا تبعات خاص خود را دارد و باعث می شود 
را  لبنیات  خرید  توان  مردم  و  مردم حذف شود  از سفره  پروتئین 
به  قرمز  در پی گرانی گوشت  مانند مشکلی که  بدهند؛  از دست 

وجود آمد.
ابراهیمی افزود: دامداران از افزایش قیمت شیر خوشحال نمی شوند 
را  محصول  تمام شده  قیمت  که  دارند  درخواست  دولتمردان  از  و 

کاهش دهند تا محصول با قیمت کمتری به دست مردم برسد.
چند  و  است  مادر  صنعت  یک  دامداری  صنعت  کرد:  بیان  وی 
به  خود  با  چرم سازی  و  لبنیاتی  کارخانه های  جمله  از  را  صنعت 
یدک می کشد؛ اگر دامدار به کار خود ادامه ندهد، این کارخانه ها 

نیز تعطیل می شوند.
صنعت  واقع  در  افزود:  خوزستان  دامداران  اتحادیه  مدیرعامل 
جزو  که  است  مردم  غذایی  امنیت  موضوع  از  بخشی  دامپروری، 

امنیت ملی محسوب می شود و برای کل کشور است.
ابراهیمی گفت: دولت می تواند یارانه برای نهاده های دامی در نظر 
بگیرد و با تأمین به موقع آن، به دامداران کمک کند و اگر این 
کار را انجام نمی دهند، به دامداران یارانه پرداخت کنند و یا خرید 

تضمینی داشته باشند.
پرداخت  هزینه  نهاده ها  برای  است  موظف  دولت  افزود:  وی 
هستیم  سبوس  قیمت  آزادسازی  مصوبه  لغو  خواستار  ما  و  کند 
ایجاد مشکلات  از سوی دولت موجب  اتخاذشده  زیرا تصمیمات 

بسیاری برای ما شده است.
مدیرعامل اتحادیه دامداران خوزستان با اشاره به قیمت تمام شده 
باید  فعلی  به شرایط  با توجه  افزود: قیمت شیر  دامدار  برای  شیر 

تغییر کند و به قیمت واقعی برسد.
ما، هزینه تمام شده هر کیلوگرم  برآوردهای  با  وی گفت: مطابق 
شیر برای دامدار، ۷ هزار و ۴۰۰ تومان است و با ۱۵ درصد سود، 
به حدود 8 هزار و ۵۰۰ تومان می رسد اما قیمت فعلی آن در بازار، 

هر کیلوگرم ۵ هزار تومان است.
ابراهیمی عنوان کرد: قیمت تمام شده برای دامدار بسیار مهم است 

زیرا به دنبال عرضه محصول خود در بازار است.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر خوزستان بر ضرورت تعامل بیش 
از پیش این دو مجموعه و همدلی و همکاری شهرداری به ویژه 

در فعالیت های بشردوستانه و عام المنفعه تاکید کرد.
به مشکلات  اشاره  با  اهواز،  با شهردار  علی خدادادی در نشست 
عدیده موجود در سطح شهر اهواز و سایر شهرستان های استان، 
به قرارگیری در چهل ساله دوم پس از انقلاب اسلامی و توجه به 
بیانه گام دوم انقلاب که از سوی مقام معظم رهبری مطرح شده 
است، اشاره و پیشنهاد تشکیل قرارگاه توانمندسازی را مطرح کرد.

سپاه  و  بسیج  شهرداری ها،  مشارکت  با  قرارگاه  این  افزود:  وی 
پاسداران انقلاب اسلامی، بهزیستی، کمیته امداد امام خمینی)ره( 
عنایت  با  و  داشت  خواهد  تشکیل  امکان  احمر  جمعیت هلال  و 
این  ماموریت های  راستای  در  قرارگاه  این  شکل گیری  اینکه  به 
گره گشای  می تواند  کار  تقسیم  و  همکاری  با  است،  سازمان ها 

بخش عظیمی از مشکلات خوزستان باشد.

با هم افزایی  بیان کرد:  احمر خوزستان  مدیرعامل جمعیت هلال 
همه دستگاه ها می توان امکان خدمت رسانی و رفع محرومیت هایی 
تبعات  و  بوده  استان  مشکلات  به  کافی  توجه  عدم  از  ناشی  که 
بسیار منفی به دنبال داشته است را سرعت بخشید و جان تازه ای 
هلال  جمعیت  مثال  عنوان  به  دمید.  زرخیز  استان  این  کالبد  در 
تسکین  و  انسان ها  به سلامت  کمک  نظیر  بخش هایی  در  احمر 

آلام بشری می تواند نقشی فعال و موثر ایفا کند.
از  دور  به  و  مردم نهاد  مجموعه ای  را  احمر  هلال  جمعیت  وی 
کرد:  تصریح  و  توصیف  جناحی  و  قومیتی  سیاسی،  گرایش های 
بدون شک این جمعیت با چنین ساختار و منشی، ظرفیت بسیار 
مناسبی برای تعامل، همدلی و همکاری با دستگاه های مسئول در 
راستای تعدیل مشکلات و معضلات اجتماعی و همچنین تسریع 

در امر محرومیت زدایی دارد.
اهواز  متاسفانه  گفت:  خوزستان  احمر  هلال  جمعیت  مدیرعامل 

به لحاظ شاخص های شهری  استان خوزستان  و دیگر شهرهای 
حیث  این  از  و  دارند  بین المللی  استانداردهای  با  زیادی  فاصله 
استان ها  دیگر  شهرهای  از  بسیاری  حتی  و  کلانشهرها  سایر  از 
تاثیرگذار  این قرارگاه می تواند نقشی سازنده و  لذا  عقب مانده اند 
در جبران این عقب افتادگی داشته باشد و متولیان را در رسیدن به 
به زندگی در ساکنان  امید  یاری کند و  این شاخص های شهری 
این استان را ارتقا بخشیده و موجب ترغیب سرمایه گذاری در این 

حوزه شود.
از  استقبال  ضمن  نیز  اهواز  کلانشهر  شهردار  نوشادی  ابراهیم 
پیش  از  بیش  تعامل  بر  توانمندسازی،  قرارگاه  تشکیل  پیشنهاد 
سریع  فصل  و  حل  و ضرورت  شهرداری  و  احمر  هلال  جمعیت 
و  کرد  تاکید  دوجانبه  کمیته ای  ایجاد  طریق  از  حقوقی  مسائل 
و  حل شدنی  مشکلات  از  بسیاری  تعامل،  و  همکاری  با  افزود: 

اجرای برنامه ها با هم افزایی امکان پذیر است.

اقدامات  گفت:  خوزستان  جاده ای  حمل ونقل  و  راهداری  مدیرکل 
تلفات  باعث کاهش  باید  راه  پلیس  و  راهداری  برنامه ریزی های  و 
نیا در جلسه هم  بهرامی  استان شود.غلام عباس  این  جاده ای در 
ادارات راهداری  اندیشی فرماندهان پلیس راه خوزستان و رؤسای 
و حمل ونقل جاده ای استان اظهار کرد: وضیعت تلفات جاده ای به 
لحاظ آماری نسبت به مدت مشابه گذشته بهتر شده اما همچنان 
قابل ملاحظه و چشم گیر است.وی افزود: می توان با انجام برخی 
اقدامات، میزان تصادفات و تلفات جاده ای را در استان خوزستان به 
حداقل رساند؛ بنابراین اقدامات و برنامه ریزی های راهداری و پلیس 

راه باید باعث کاهش تلفات در این استان شود.
مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای خوزستان با بیان اینکه عامل 
کرد:  بیان  است،  جاده ای  تلفات  اصلی  علت های  از  یکی  انسانی 
می توان با بهبود وضعیت جاده ها، شرایط را به گونه ای مهیا کرد که 

خطای راننده باعث فوت وی نشود.
برای  ایمنی  ارتقای  باید  ما  تلاش  تمامی  کرد:  تأکید  نیا  بهرامی 
مهم  امر  این  به  رسیدن  برای  باید  و  باشد  ایمن  جاده ای  داشتن 
اینکه  بیان  با  شود.وی  استفاده  شهرستان ها  ادارات  توان  تمام  از 

ادارات هر شهرستان باید برای ارتقای ایمنی جاده های حوزه خود 
و شریانی  اصلی  راه های  در  باشد، گفت: وجود چاله  داشته  برنامه 
قابل پذیرش نیست و باید از تمامی ظرفیت ها برای تمامی کارهای 
محوله استفاده کرد تا ایمنی در جاده ها ارتقا یابد.مدیرکل راهداری 
و حمل ونقل جاده ای خوزستان همچنین بر لزوم فعالیت مستمر و 
مداوم گشت های راهداری تأکید کرد و افزود: با همکاری پلیس راه، 
نظارت بر اتوبوس ها تشدید می شود و رؤسای ادارات شهرستان ها 
موظف هستند که در این خصوص گزارش روزانه ارائه دهند. وی در 
خصوص نصب سرعت کاه در جاده ها بیان کرد: با توجه به آمار قابل 
توجه تصادف عابران پیاده در جاده های برون شهری باید با هماهنگی 
پلیس راه در جاده هایی که تردد عابران زیاد بوده و خطر تصادف 
بالاست، سرعت کاه نصب می شود؛ همچنین سرعت کاه های موجود 
هر  باید  شده اند  کدر  استان  هوایی  و  آب  شرایط  دلیل  به  که  نیز 
دو ماه شست وشو خواهند شد تا رنگ آنها وضوح بیشتری داشته 
باشد.مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای خوزستان، هزینه سالیانه 
خط کشی محورها را ۱۴۰ میلیارد تومان برآورد کرد و گفت: با توجه 
به اعتبارات اداره، این هزینه بالاست اما در هر جاده ای که با ترافیک 

بالایی مواجه است، این کار صورت می پذیرد.
بهرامی نیا با بیان اینکه پاک سازی صحنه تصادف با راهداری است، 
تجهیزات  سوله  در  سالم  ریل  گارد  متر  باید ۱۰۰  اداره  هر  افزود: 
راهداری خود داشته باشد تا در صورت آسیب دیدن گارد ریل های 

حوزه استحفاظی خود، نسبت به جایگزینی آن اقدام کند.
گفت:  محور  در  علائم  تابلو  سرقت  بالای  آمار  خصوص  در  وی 
کارشناسان اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای خوزستان برای 
نخستین بار در کشور تولید تابلو علائم غیرقابل بازیافت را با هزینه 
تجهیز  کارگاه  سازمان  همکاری  با  است  امید  که  کردند  آغاز  کم 
جاده ای  و حمل ونقل  راهداری  برسد.مدیرکل  انبوه  به  آن  تولید  و 
خوزستان در خصوص جاده های اختصاصی بیان کرد: بسیاری از این 
جاده ها زیر بار ترافیک عمومی هستند که می توان با حداقل امکانات 
شهرستان ها  ادارات  رؤسای  و  کرد  اقدام  آنها  نگهداری  به  نسبت 
باید در این خصوص با فرمانداران و دادستانی جلسه برگزار کرده 
و موضوع را پیگیری کنند. بهرامی نیا تأکید کرد: تمامی اقدامات و 
برنامه ریزی های اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای خوزستان و 

پلیس راه باید باعث کاهش تلفات جاده ای شود.

قیمت تمام شده شیر را کاهش دهید ؛

دامداران راضی به افزایش قیمت شیر نیستند

متولیان امر امید به زندگی در ساکنان استان را ارتقا ببخشند ؛

فاصله زیاد شاخص های شهری اهواز با استانداردهای بین المللی

مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای خوزستان :

 هر اداره باید ۱۰۰ متر گارد ریل محفوظ داشته باشد

شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون  عضو  یک 
اسلامی با بیان اینکه دیگر چیزی به اسم تونل 
با  گفت:  داشت،  نخواهیم  بهشت آباد  آب  انتقال 
پیگیری های انجام شده، حداقل فعلا احداث چنین 
تونلی منتفی و تعطیل شده است؛ این طرح حتی تا 
مرحله تامین اعتبار پیش رفته بود که خوشبختانه 

مانع آن شدیم.
وضعیت  آخرین  خصوص  در  ورناصری،  علیرضا 
به  اظهار کرد:  بهشت آباد  آب  انتقال  تونل  پروژه 
دنبال تلاش های فراوان و رایزنی های نمایندگان 
بختیاری،  و  چهارمحال  و  خوزستان  استان های 
خوشبختانه بحث احداث تونل بهشت آباد متوقف 
اقدامی  هیچ  زمینه  این  در  فعلا  و  است  شده 

نخواهد شد.
بهشت آباد  تونل  احداث  طرح  اینکه  بیان  با  وی 
طرح  این  افزود:  داشت،  اساسی  مشکل  دو 
ندارد و سازمان حفاظت  تاییدیه زیست محیطی 
محیط زیست کلا مخالف اجرای این طرح است. 
این طرح مباحث مربوط به حق آبه  همچنین در 
استان های خوزستان و چهارمحال و بختیاری در 

پایین دست، دیده نشده بود.
شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون  عضو  این 
اقدام  با  پیش  سال  یک  از  گفت:  اسلامی 
دو  این  نمایندگان  مجمع  میان  هماهنگ شده 
استان و پیگیری از شورای عالی امنیت ملی و تمام 
سطوح دولت، توانستیم احداث این تونل انتقال آب 
برای  بسیاری  منشاء خسارات  می توانست  که  را 

پایین دست باشد، تعطیل کنیم.
ورناصری با بیان اینکه دیگر چیزی به اسم تونل 
با  گفت:  داشت،  نخواهیم  بهشت آباد  آب  انتقال 
پیگیری های انجام شده، حداقل فعلا احداث چنین 
تونلی منتفی و تعطیل شده است. این طرح حتی تا 
مرحله تامین اعتبار پیش رفته بود که خوشبختانه 

مانع آن شدیم.
وی ادامه داد: وزارت نیرو در ادامه سیاست غلط 
انتقال آب سرچشمه های کارون بزرگ، به دنبال 
قابل  بخش  پروژه،  چند  قالب  در  که  بود  آن 
کند  منتقل  مرکزی  فلات  به  را  آب  از  توجهی 
که خوشبختانه با رایزنی های انجام شده، از ادامه 

اجرای طرح های انتقال آب جلوگیری شده است.
شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون  عضو  این 
اسلامی بیان کرد: امیدواریم در ادامه نیز بتوانیم 
بحث های انتقال آب را به عنوان یک سیاست غلط 
و  نیرو  وزارت  اجرایی  برنامه های  از  منسوخ شده، 

دولت ها کنار بگذاریم و به فکر جایگزین باشیم.
وی افزود: بهترین راه حل و جایگزین تامین آب 
برای فلات مرکزی، خلیج فارس است و باید از 

این منبع سرشار منطقه استفاده کنیم.
مرکزی  فلات  استان های  گفت:  ورناصری 
و  خوزستان  نمایندگان  حمایت  با  می توانند 
از  آب  انتقال  طرح های  بختیاری،  و  چهارمحال 

خلیج فارس را کلید بزنند و ما نیز حتما در بحث 
تامین اعتبارات و دریافت مجوزها به آن ها کمک 

خواهیم کرد.
وی افزود: آنچه برای ما اهمیت دارد، تامین حق آبه 
استان خوزستان در سطوح مختلف از آب شرب تا 

کشاورزی، صنعت و محیط زیست است.
نماینده مسجدسلیمان در مجلس شورای اسلامی 
بهشت آباد،  طرح  اجرای  توقف  امیدواریم  گفت: 
پایانی بر اجرای همه طرح های تمامیت خواهانه ای 
باشد که در طول سالیان گذشته در منطقه پیاده 

شده است.
وی تصریح کرد: طرح بهشت آباد به صورت رسمی 
متوقف شده است و امیدواریم این روند در دولت 

آینده نیز ادامه داشته باشد.
شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون  عضو  این 
انتقال  بحث های  پیشینه  اینکه  بیان  با  اسلامی 
دهه 3۰ شمسی  به  کارون  سرشاخه های  از  آب 
برمی گردد، گفت: طرح های انتقال آب در گذشته 
در  آن شویم.  منکر  نمی توانیم  و  اجرایی شده اند 
حال حاضر در منطقه کوهرنگ، دو تونل در حال 
انتقال آب سرشاخه های کارون به فلات مرکزی 
هستند و یک تونل انتقال آب نیز در منطقه بیرگان 
احداث شده است که به زودی وارد مدار خواهد 
از وارد مدار  ادامه کار و پس  افزود: در  شد. وی 
بهشت آباد  تونل  بود  قرار  بیرگان،  تونل  شدن 
احداث و وارد مدار شود که خوشبختانه مانع اجرای 

آن شدیم.

عضو کمیسیون انرژی :

احداث تونل انتقال آب بهشت آباد منتفی شد


